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A szombathelyi Erdészeti Rt. volt házi-
gazdája a kitüntetett kollégáink összejö-
vetelének. Az már a szombathelyi pá-
lyaudvaron az érkezéskor kiderült,
hogy jó gondolat volt a találkozó. Majd
három emberöltô képviseltette magát.
A félszáz megjelent a szakma különféle
területén tevékenykedôk – államtitkár,
igazgató, erdészetvezetô, professzor,
tanár, kerületvezetô és sorolhatnám to-
vább – közös nevezôje volt, hogy vala-
mennyien a szakma legrangosabb ki-
tüntetését kapták.

Velem érintésével érkeztünk a Stájer-
házakhoz. A hajdani német erdésztele-
pesek lakta házakból kialakított erdész-
múzeum és a leendô erdei iskola a múl-
tat és egyben a jövôt idézte. A múltat,
mely a környezô erdôk korát tekintve
jelennek is fogadható.

Káldy József OEE elnök bevezetô sza-
vai után Pethô József vezérigazgató házi-
gazda köszöntötte a megjelenteket.
Farkaserdô volt a következô állomás, ahol
a kora délutáni ebéd után lehetôséget kap-
tak a kollégák, hogy elmondják vélemé-
nyüket napjaink erdôgazdálkodásáról. Ha
lett volna elegendô idô, bizonyára vala-
mennyi megjelent hozzászólt volna. Akik
tehették, a szakmáért érzett aggodalom-
mal elemezték a helyzetet. Döntô többsé-
gük a természetvédelemmel való szoro-
sabb együttmûködést kérte. Ismét
felmerült az ún. ültetvényszerû erdôk ho-
vatartozásának kérdése. Elhangzott, hogy

integrálódni kellene
a természetvéde-
lemmel, mert úgy
nagyobb esélyünk
lehetne a közös
problémák megol-
dására, ellenkezô
esetben hosszú tá-
von komoly hát-
rányban leszünk.
Volt, aki nem látta
oly sötéten a hely-
zetet, de figyel-
meztetett a szak-
mán belüli széthú-
zás veszélyeire.

Bedô- és Kaán-díjasok találkozója
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